
Åkerbo församling Protokoll 
Kyrkoråd 
 
 

Tid:  20-24-02-08 kl 19.00 – 21.00 
Plats: Samlan, Tallboda 
 
Närvarande: 
Ulf Hjertman, kyrkoherde 
Maria Tunred, mötesordförande 
Kristina Nyhlén 
Amund Hunstad 
Camilla Johansson 
Stina Brodin, tj ers 
Per-Olof Särnhammar, tj ers 
Bengt Johansson 

Pia Carlsson 
Britt-Marie Alfredsson 
Agneta Hägg, ters 
Hans Palmlöf, ers 
Agneta Eriksson 
Maj-Britt Alström, ers 
 
 

 
 
§1 Mötets öppnande och upprop:  

Kyrkorådets vice ordförande Maria Tunred tjänstgjorde som mötesordförande. Hon 
förrättade upprop och förklarade mötet för öppnat  

§2 Val av justerare:  

Till justerare valdes Britt-Marie Alfredsson  

§3 Val av sekreterare:  

Till sekreterare valdes Camilla Johansson  

§4 Godkännande av dagordning:  

Fem övriga frågor anmäldes. Dagordningen godkändes i övrigt.    

§5 Sammanträdets utlysande:  

Sammanträdet förklarades behörigt utlyst.    

§6 Föregående protokoll:  

Efter mindre justeringar godkändes de två föregående protokollen daterade 2023-
11-16 respektive 2023-12-14.  

§7 Information och beslut om hjärtstartarskåp:  

Inskickad skrivelse från Lars Linde presenterades. Se bilaga. Möteordförande Maria 
Tunred redogjorde vad det skulle kosta att flytta ut befintliga hjärtstartare till hjärt-
startarskåp utanför samtliga kyrkor. Inköp av skåp och eldragningar skulle uppgå till 
en kostnad på ca 150 000 kr. 

Kyrkorådet beslutade att: .  

Inte bifalla inköp av hjärtstartarskåp i nuläget då kostnaderna inte ryms inom 
nuvarande budget 

Ta upp frågan igen i samband med budgetberedningen 2026 

§8 Information och beslut om konsert för bergtäkt i Bankekind:  

Presidiet presenterade inskickad skrivelse från Mikael Gustafsson. Se bilaga. 



  

Kyrkorådet beslutade att: 

Med stöd av kyrkoordningen inte ta ställning i frågan och därmed inte medverka i en 
konsert eller låna/hyra ut kyrkorummet där syftet är att samla in pengar till en en-
skild intresseförening. 

§9 Information och beslut om arbetsgrupper inom kyrkorådet: 

Kyrkorådet beslutade att:  

Bordlägga frågan till nästa sammanträde.  

§10 Information om fastighetsfrågor:  

Linghems församlingsgård: Vice ordförande Bengt Johansson informerade om 
nuläget. 

- Bygglov är klart och godkänt. 

- Förfrågningsunderlag ska färdigställas och är klart inom kort att skickas ut till 
utvalda byggfirmor. 

- Mark är hyrd av Linköpings kommun till att placera byggbaracker på.  

- Skriftlig information ska skickas ut till närmaste grannar 

- Informationsmöte om bygget ska anordnas för allmänheten.  

Vaktmästarbo: Kyrkorådets ordförande Kristina Nyhlén rapporterade om nuläget.  
Köpeavtal för tomten ska färdigställas. 

Gistad kyrka: Representanter från verksamhetsrådet i Gistad ska tillsammans med 
arkitekt  
Åsa Flarup titta på färdigt ombyggnadsförslag. Förslaget ska sedan presenteras för 
kyrkorådet. Tomas Bentzén ansvarig för projektet.  
Församlingshemmet Bankekind: Vice ordförande Bengt Johansson rapporterade  
om nuläget. Arbete pågår att få detaljplanen ändrad.  

§11 Information från kyrkoherden, Ulf Hjertman:   

Ulf informerade om:  

- Uppstart efter IT-kraschen 

- All verksamhet i församlingen har startat upp igen efter juluppehållet. 

- På vilka platser Linghems verksamhet är utlokaliserad under byggtiden. 

• Barnverksamhet: Scoutgården i Linghem 

• Konfirmandverksamhet: Törnevalla församlingshem 

• Pensionärskörerna: Övar i Linghemskyrkan. Under musiker Michael 
Augustssons frånvaro övar körerna Medvind och Plogen tillsammans under 
ledning av Ann-Sofie Nord.  

- Ny organisation är förhandlad. Mimmi Klingberg som sedan tidigare är rektor för 
Förskolan Duvan kommer nu även vara arbetsledare för församlingens musiker 
och pedagoger. Elin Strömblad kommer vara arbetsledare för präster och 
diakoner. 

Aktuell personalsituation:   

§12 Information från kyrkorådets ordförande, Kristina Nyhlén  

Kristina informerade om:  
- Uppstart av att kyrkorådet ska arbeta i arbetsgrupper.  
- Sammanträdesarvoden för 2023 kommer att betalas ut i slutet av mars till kyrko-

rådsledamöter. 



- Avtal har slutits med Linköpings domkyrkopastorat angående kremering och be-
gravning enligt muslimsk tradition för folkbokförda i vår församling.  

- Kristina och Ulf kommer att vara med på träff för kyrkoherdar och kyrkorådsord-
förande den 16-17 mars i Vårdnäs. Temat för mötet är plan för konfirmandarbe-
tet i framtiden. Detta då det har uppmärksammats vikande antal som konfirme-
rar sig. Hur får vi fler konfirmander? 
 

§13 Övriga frågor:   

Församlingsinstruktionen (FIN): Amund och Ulf presenterade FIN för domkapitlet 
den 6 februari. Vi väntar på protokoll med slutligt godkännande. Kyrkorådet vill upp-
märksamma att kommunikatör Klara Grundström har gjort ett fantastiskt arbete med 
både innehållstext och layout av FIN.  
Områdesråd: Det kommer hållas områdesråd i vår enligt följande: 
- Områdesråd Ekängen – 12 mars (Ansvarig Britt-Marie Alfredsson) 
- Områdesråd Tallboda – 5 mars (Ansvarig Ida Johansson) 
- Områdesråd Linghem – 12 mars (Ansvarig Amund Hunstad) 
Kyrkorådets ledamöter kom överens om att områdesråden ska pålysas vid guds-
tjänster,  annonseras i predikoturer och på sociala medier. Information om områ-
desråden ska även skrivas på församlingens hemsida. De ansvariga för områdesrå-
den fick i uppdrag att se över Arbetsordningen och kontrollera om några ändringar 
behöver göras.  
Inventarieansvariga: Ledamot Britt-Marie Alfredsson presenterade en informat-
ionsskrift, information om inventarieansvariga, Riktlinjer för inventarieförteckning. 
Informationsskriften kan användas som vägledning i arbetet som inventarieansva-
rig. 
Utdelning Hanna Nordströms fond: Stipendieutdelning planerad 17 mars. Aktuellt 
med utdelning ur fonden till flickor, födda 2009 och 2010, folkbokförda i tidigare 
Östra Hargs församling. Presidiet fick i uppdrag att ta reda på namn på de flickor 
som är aktuella för stipendiet och meddela namnen till ansvarig för utdelningen. Ska 
protokollföras vid nästa kyrkorådssammanträde.  
Orgel i Linghems församlingsgård: Skrivelse om eventuellt orgelinköp till 
Linghems församlingsgård har inkommit. Skrivelsen diskuterades men frågan kom-
mer att tas upp igen för beslut vid nästa kyrkorådssammanträde. 

.   

§14 Avslutning:   

Mötesordförande Maria Tunred avslutade mötet.  

 
 
 
 
 
 
 
 
  

Maria Tunred Camilla Johansson Britt-Marie Alfredsson 
Mötesordförande Sekreterare Justerare 


